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Styrelseprotokoll för Nybro Schacksällskaps (NSS) sammanträde 2023-11-13 kl 19.00 i 
Jutegården, Hornsgatan 11, Nybro.  

Deltagare: Mikael Alriksson, Johnny Williamsson, Henrik Carlsson, och Kent Nilsson.  

§1 Ordföranden Mikael Alriksson öppnade mötet och hälsade välkomna. 

§2 Val av mötesfunktionärer och justeringsmän för kvällen 
a) Val av ordförande för kvällens möte: Mikael Alriksson 
b) val av sekreterare för kvällen: Johnny Williamsson 
c) val av två justeringsmän tillika rösträknare: Mikael Alriksson och Henrik Carlsson 

§3 Föregående årsmöte. Tankar, synpunkter?  

Genomgång av förra styrelsemötet, inga särskilda synpunkter bortsett från att lokalfrågan från 
föregående möte inte tagits upp under mellantiden. Se §4 nedan. 

§4 Lokalfrågan 

Det står klart att erbjudandet vi fick när vi var på Gula Grillen om gratis hyra i Hyresgästföreningens 
stuga ”Harlekinen” inte kunde infrias. Ärendet har dragits i långbänk och det senaste i frågan var att 
Mikael A vid kontakt med Mats Danielsson, Hyresgästföreningen, uppskattar att hyran för våra önskade 
tider (måndagar och tisdagar kl 17-21 och vissa söndagar cirka kl 10 – 15) skulle hamna i prisnivån 2200 
– 2600 kr per månad, eventuellt bara under de månader vi har säsong. Det skulle innebära maximalt 
31200 kr per år och då är den summan bidragsgrundande till lokalbidrag från Nybro kommun. Exakt vad 
nettot skulle bli är lite svårt att beräkna utan att ha exakta besked och veta exakt hur mycket bidrag vi 
kan få (beror på juniorverksamhetens omfattning och antal sammankomster). 

Vad gäller Jutegården så fungerar det bra nu med ungdomsverksamheten fördelad på måndagar och 
tisdagar. Lokalerna är bättre för oss i Jutegården, men det kan ibland vara svårt att boka Stora salen när 
vi behöver den, fordras lång framförhållning för att vara säkra. För 2023 beräknas lokalkostnaden uppgå 
till cirka 20 000 kr. Nästa år kommer en hyreshöjning, oklart med hur mycket hyran höjs och vi kommer 
också att hyra både måndagar och tisdagar under hela 2024, i början av 2023 hyrde vi bara måndagar, så 
det kommer att bli dyrare nästa år, oklart med hur mycket då vi inte vet hyreshöjningens storlek.  

Mikael A fick i uppgift att fortsätta förhandlingarna med Hyresgästföreningen så att vi får ett exakt 
besked och ett kontraktsförslag att ta ställning till. Henrik och Mikael A har fortsatt kontakt med 
Jutegården (Elin) om vi kan få besked om hur stor hyreshöjningen blir och när den träder i kraft. Först 
när vi har alla besked klara kan styrelsen fatta beslut i frågan. 

§5 NSS Ekonomi. 

Henrik föredrog NSS finansiella ställning. 

Ekonomin i klubben är fortsatt mycket god. Arbetet med Yes2Chess, Schackfyran och Schackfyran-
mästaren för 2023 genererar cirka 20 000 kr. Utbetalningar för dessa aktiviteter utbetalas med viss 
fördröjning, ibland upp till ett helt år! Vi har fått cirka 16 000 kr i år och det avser hösten 2022 och våren 
2023. För andra halvåret 2023 kommer utbetalningen först nästa år och för det kan vi se fram emot 
ungefär 8 000 – 9 000 kr. Inkomsten som förväntades från Gula Grillen nekades, dvs 8000 kr i likhet med 
föregående år då ingen ersättning utlovats detta år, vilket vi trott. Dock lovade de att skicka oss hälften, 
dvs 4000 kr i föreningsbidrag/sponsring som plåster på såren. 

Innevarande kalenderåret 2023 ligger vi på ett plusresultat med 45 000 kr i dagsläget. 

Vi fick en utgiftspost för kickoffen i Bowlinghallen, men det blir pengar över av Länsförsäkringars bidrag 
som var öronmärkt avsett för denna kickoff. 

Alla medlemmar utom en har betalat medlemsavgiften för 2023. 

Just nu har NSS 114 293,97 kr på kontot och prognosen är att vi kommer att ha mer än 100 000 kr kvar 
vid årets slut. 
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§6 Kort information om seriespelet 

Johnny framförde att vi spelat en rond i Småländskan med våra två lag. Förstalaget vann med 3-1 mot 
Karlshamn och andralaget förlorade med ½-3½ mot Kalmar SK II. Anmärkningsvärt är att 11-årige 
junioren Arthur Mommer spelade remi mot en ELO-rankad spelare på tredje bord! Även junioren 
Johannes Källström deltog i laget.  

Min målsättning som lagledare för båda lagen är att vi ska satsa på att vinna serien med förstalaget och 
att låta minst två juniorer delta i andralaget vid varje match om det är möjligt, även att låta spelare som 
inte varit så aktiva på senare tid att få delta i andralaget.  
 
Första ronden spelades hemma i Jutegården. 

§7 Information om träningar/turneringar internt för seniorer och juniorer 

Henrik anförde att det går bra, han och Mattias håller i juniorträningarna med två grupper om 7-8 
barn/ungdomar i varje. Tidigare har nämnts att Sebastian, bibliotekarie på Madesjöskolan skulle delta 
som biträdande ungdomsledare, men han bor i Kalmar och det är problem med arbetstider och 
avståndet så vi ska nog inte räkna med honom som ungdomsledare. 

En tanke är att vi kan använda några partier i Småländskan eller KM som undervisningsmaterial och bli 
föremål för analyser i gruppnivå. Kanske kan Mikael Cederblad hålla undervisning och sprida sina 
kunskaper i t ex spelöppningsteori som han är duktig på. 

KM löper på, två ronder har spelats hittills, Berny leder efter två raka vinster. Vissa problem med spelare 
som uteblir finns dock. 

Julblixten spelas den 18 december. Henrik föreslog att vi bjuder på lussekatter, glögg och pepparkakor, 
vilket bifölls. I övrigt priser i form av ostar som traditionen har varit i alla år. Mikael A tog på sig att köpa 
in fika och ostar. 

§8 Information om nybörjarkursen 

Henrik informerade om att nybörjarkursen riktad emot äldre hade kommit igång, men intresset hittills är 
mindre än väntat, vi har två personer i kursen just nu, Olof och Bo, den senare har dock varit aktiv 
medlem för länge sedan. (Bo Petersson var medlem mellan 1992 – 2007 med högsta LASK-rating 1615 
1996.)  

Det var sagt att kursen skulle vara 5 gånger men det blir nog några till gånger eventuellt. Troligen 
kommer den att återkomma nästa år också. 

§9 Gula Grillen 

Vid årets inledande information framgick det inte klart vilka förutsättningar som gällde, framförallt hade 
vi inte fått information om att vår medverkan skulle vara ideell utan ersättning. Nu fick vi ju dock 
sponsring med 4 000 kr som tack för vår medverkan efter att Henrik skickat en faktura på 
fjolårsbeloppet som tillbakavisades. Vi bestämde att Mikael A och Henrik kommer att medverka på 
nästa introduktionsmöte om projektet återkommer till våren igen. Men om ingen ersättning utgår 
kommer vi troligen inte att medverka i Gula grillen 2024. Vi tror också på att det vore bättre för Gula 
Grillen-projektet med färre tillfällen men med fler föreningar på plats samtidigt.  

§10 Sponsorer, aktiviteter för våra sponsorer? 

Vi tog upp frågan om vad som skulle kunna göras för att ge tillbaka något till våra sponsorer. Henrik 
förslog att man kunde t ex spela ”chock” (Wikipedias förklaring: Chock är en variant av schack avsedd för 
fyra personer, där två tvåmannalag spelar två schackpartier samtidigt på två schackbräden. En spelare är 
vit och en är svart. När den ene spelaren i laget slår en pjäs för sin motståndare lämnar spelaren pjäsen 
till sin kamrat som får sätta in den som sin pjäs i sitt parti (med vissa förbehåll) och därigenom ändras ju 
förutsättningarna i det partiet på ett mera slumpartat sätt. När någon av lagspelarna har satt sin 
motståndare matt har laget vunnit.)  Eller någon annan lättsam turnering eller problemlösning på olika 
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stationer kan vara exempel på sådant som en sponsor skulle uppskatta. Till det skulle NSS kunna bjuda 
på mat eller lättare förtäring. Vi kan undersöka om det finns intresse för något sådant bland 
sponsorerna. Mikael A och Henrik planerar vidare på aktiviteter som kan vara lämpliga. Henrik tror att 
det är lättare att hitta sponsorer på våren, då har man inte förbrukat sin budget för sponsring som man 
kanske har gjort i slutet av året.   

§11 SM i Växjö 

Diskuterades om NSS ska sponsra NSSare som vill delta i SM i Växjö 2024. Mötet var för att vi ska göra 
detta. Dock anser mötet att resor och hotell inte ska bekostas av NSS.  Startavgiften kommer troligen att 
vara cirka 300 – 400 kr för seniorer och ungefär hälften för juniorer. Turneringen går mitt i sommaren 
och vi kan nog inte förvänta oss att mer än kanske tio personer deltar, högt räknat. Vi hinner ta upp 
frågan på årsmötet så tar vi ett beslut där.  

Ett förslag kom upp att vi i så fall även kan låta trycka upp varsin T-shirt till deltagarna där det framgår 
vilken klubb dom representerar (NSS förstås) och där det framgår att de deltar i SM-veckan 2024. 
Sponsorer kan få möjlighet att betala en slant för att få sitt namn på T-shirten så kanske det inte kostar 
något för klubben. Johnny får förbereda sin son Christian på att få sälja dessa T-shirt med tryck. Christian 
har lämnat en mycket fördelaktig offert till Henrik och kan leverera tryckta tröjor för cirka 100 kr/st.  

§12 RF SISU Småland och Nybro Kommun 

RF SISU Småland stödjer föreningar i deras verksamhet med bidrag till utbildningar. NSS är registrerade 
och mötet valde Henrik som vår kontaktperson vid ansökningar från dem. Kanske kan vi få RF SISU 
Småland att besöka oss och se vår verksamhet – det skulle öka våra chanser att få bidrag till olika 
utbildningsprojekt. Kanske kan vi hyra in någon som håller utbildning om spelöppningar eller föreläser 
och visar egna exempel på taktik och offer mm…  

Johnny kontaktar Franko och kollar om han i så fall kunde tänka sig att hålla någon 
utbildning/analyskväll med oss. Han har ju gjort det tidigare när vi själva bekostade detta. 

 §13 Registerutdrag 

Ordföranden Mikael tog upp frågan om att vi bör förnya våra registerutdrag Utdrag ur Polisens 
belastningsregister) i enlighet med Sveriges Schackförbunds ställningstagande  Information till klubbar 
och distrikt inom Sveriges Schackförbund angående utdrag ur belastningsregistret hos Polisen - Sveriges 
Schackförbund bör ett sådant tas fram av den enskilde ledaren och visas upp för ansvarig i NSS styrelse, 
dvs i vårt fall ordföranden (Mikael A). Detta ska ske med en viss regelbundenhet, i vart fall vart femte år. 
Så i januari ska vi i styrelsen samt övriga som hjälper till som ledare kunna visa upp ett sådant intyg för 
honom. Länk till ansökan: https://polisen.se/tjanster-tillstand/belastningsregistret/ovrigt-arbete-och-
kontakt-med-barn/  

§12 Nästa möte 

Om inget föranleder något annat så bestämdes nästa styrelsemöte till Jutegården måndagen den 22 
januari 2024 kl 19.00. Mikael A sänder kallelse och dagordning i god tid innan, som vanligt.  

§13 Övriga frågor 

Henrik anförde att skåpet börjar bli trångt. Vi behöver rensa ut analoga klockor och gamla spel/brädor 
som inte används liksom porslin och vattenkokare som inte heller används numera. Bestämdes att 
Johnny vid tillfälle tar hem en del sådant och tillför loppisverksamheten. 

Vintertidsturneringen, Henrik missade att ta betalt för tre juniorer (50 kr/st). Han erbjöd sig att själv stå 
för denna summa men mötet beslutade att låta det vara som det är. Roligt att tre juniorer deltog, vi får 
se det som positivt, att betalningen missades är en världslig sak som vi kan leva med. 

Henrik ville föra till protokollet att Sportringen har sponsrat med väskor och vattenflaskor mm. 
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Mikael ställde frågan om vi informerade våra medlemmar dåligt. Han hade fått ett klagomål från en 
medlem och undrade om vi borde informera bättre.  

Johnny kommenterade med att vi ju har vår utmärkta hemsida www.nybroschack.se och att vi ju går ut 
med kallelser via mail inför schackronder i Småländskan. Inför den första ronden informerades alla 
medlemmar om varför vi inte spelar i Allsvenska serien i år, kallelser till olika interna tävlingar brukar 
mailas ut liksom juniorerna som blir väl informerade om olika ungdomstävlingar. Så rent allmänt kan vi 
nog inte säga att vi informerar för lite. Sen är det ju några medlemmar som förmodligen inte har 
internet och där får vi nog ta till oss att vi måste skicka brev till dem oftare, det är ju inte många som 
saknar internet så kostnaden för det är ju försumbar. 

§14 Mötets avslutande 

 Ordföranden Mikael Alriksson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

NYBRO SCHACKSÄLLSKAP 2023-11-13 
Vid datorn    (Underskrifter sker via dator/mobil med hjälp av bankID) 

 

Johnny Williamsson, sekreterare 

 

Justeras   

 

 

 

Mikael Alriksson    Henrik Carlsson 
  
 

 J
W

, M
A,

 H
C 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k



http://www.nybroschack.se/




Styrelseprotokoll för Nybro Schacksällskaps (NSS) sammanträde 2023-11-13 kl 19.00 i 
Jutegården, Hornsgatan 11, Nybro.  


Deltagare: Mikael Alriksson, Johnny Williamsson, Henrik Carlsson, och Kent Nilsson.  


§1 Ordföranden Mikael Alriksson öppnade mötet och hälsade välkomna. 


§2 Val av mötesfunktionärer och justeringsmän för kvällen 
a) Val av ordförande för kvällens möte: Mikael Alriksson 
b) val av sekreterare för kvällen: Johnny Williamsson 
c) val av två justeringsmän tillika rösträknare: Mikael Alriksson och Henrik Carlsson 


§3 Föregående årsmöte. Tankar, synpunkter?  


Genomgång av förra styrelsemötet, inga särskilda synpunkter bortsett från att lokalfrågan från 
föregående möte inte tagits upp under mellantiden. Se §4 nedan. 


§4 Lokalfrågan 


Det står klart att erbjudandet vi fick när vi var på Gula Grillen om gratis hyra i Hyresgästföreningens 
stuga ”Harlekinen” inte kunde infrias. Ärendet har dragits i långbänk och det senaste i frågan var att 
Mikael A vid kontakt med Mats Danielsson, Hyresgästföreningen, uppskattar att hyran för våra önskade 
tider (måndagar och tisdagar kl 17-21 och vissa söndagar cirka kl 10 – 15) skulle hamna i prisnivån 2200 
– 2600 kr per månad, eventuellt bara under de månader vi har säsong. Det skulle innebära maximalt 
31200 kr per år och då är den summan bidragsgrundande till lokalbidrag från Nybro kommun. Exakt vad 
nettot skulle bli är lite svårt att beräkna utan att ha exakta besked och veta exakt hur mycket bidrag vi 
kan få (beror på juniorverksamhetens omfattning och antal sammankomster). 


Vad gäller Jutegården så fungerar det bra nu med ungdomsverksamheten fördelad på måndagar och 
tisdagar. Lokalerna är bättre för oss i Jutegården, men det kan ibland vara svårt att boka Stora salen när 
vi behöver den, fordras lång framförhållning för att vara säkra. För 2023 beräknas lokalkostnaden uppgå 
till cirka 20 000 kr. Nästa år kommer en hyreshöjning, oklart med hur mycket hyran höjs och vi kommer 
också att hyra både måndagar och tisdagar under hela 2024, i början av 2023 hyrde vi bara måndagar, så 
det kommer att bli dyrare nästa år, oklart med hur mycket då vi inte vet hyreshöjningens storlek.  


Mikael A fick i uppgift att fortsätta förhandlingarna med Hyresgästföreningen så att vi får ett exakt 
besked och ett kontraktsförslag att ta ställning till. Henrik och Mikael A har fortsatt kontakt med 
Jutegården (Elin) om vi kan få besked om hur stor hyreshöjningen blir och när den träder i kraft. Först 
när vi har alla besked klara kan styrelsen fatta beslut i frågan. 


§5 NSS Ekonomi. 


Henrik föredrog NSS finansiella ställning. 


Ekonomin i klubben är fortsatt mycket god. Arbetet med Yes2Chess, Schackfyran och Schackfyran-
mästaren för 2023 genererar cirka 20 000 kr. Utbetalningar för dessa aktiviteter utbetalas med viss 
fördröjning, ibland upp till ett helt år! Vi har fått cirka 16 000 kr i år och det avser hösten 2022 och våren 
2023. För andra halvåret 2023 kommer utbetalningen först nästa år och för det kan vi se fram emot 
ungefär 8 000 – 9 000 kr. Inkomsten som förväntades från Gula Grillen nekades, dvs 8000 kr i likhet med 
föregående år då ingen ersättning utlovats detta år, vilket vi trott. Dock lovade de att skicka oss hälften, 
dvs 4000 kr i föreningsbidrag/sponsring som plåster på såren. 


Innevarande kalenderåret 2023 ligger vi på ett plusresultat med 45 000 kr i dagsläget. 


Vi fick en utgiftspost för kickoffen i Bowlinghallen, men det blir pengar över av Länsförsäkringars bidrag 
som var öronmärkt avsett för denna kickoff. 


Alla medlemmar utom en har betalat medlemsavgiften för 2023. 


Just nu har NSS 114 293,97 kr på kontot och prognosen är att vi kommer att ha mer än 100 000 kr kvar 
vid årets slut. 







§6 Kort information om seriespelet 


Johnny framförde att vi spelat en rond i Småländskan med våra två lag. Förstalaget vann med 3-1 mot 
Karlshamn och andralaget förlorade med ½-3½ mot Kalmar SK II. Anmärkningsvärt är att 11-årige 
junioren Arthur Mommer spelade remi mot en ELO-rankad spelare på tredje bord! Även junioren 
Johannes Källström deltog i laget.  


Min målsättning som lagledare för båda lagen är att vi ska satsa på att vinna serien med förstalaget och 
att låta minst två juniorer delta i andralaget vid varje match om det är möjligt, även att låta spelare som 
inte varit så aktiva på senare tid att få delta i andralaget.  
 
Första ronden spelades hemma i Jutegården. 


§7 Information om träningar/turneringar internt för seniorer och juniorer 


Henrik anförde att det går bra, han och Mattias håller i juniorträningarna med två grupper om 7-8 
barn/ungdomar i varje. Tidigare har nämnts att Sebastian, bibliotekarie på Madesjöskolan skulle delta 
som biträdande ungdomsledare, men han bor i Kalmar och det är problem med arbetstider och 
avståndet så vi ska nog inte räkna med honom som ungdomsledare. 


En tanke är att vi kan använda några partier i Småländskan eller KM som undervisningsmaterial och bli 
föremål för analyser i gruppnivå. Kanske kan Mikael Cederblad hålla undervisning och sprida sina 
kunskaper i t ex spelöppningsteori som han är duktig på. 


KM löper på, två ronder har spelats hittills, Berny leder efter två raka vinster. Vissa problem med spelare 
som uteblir finns dock. 


Julblixten spelas den 18 december. Henrik föreslog att vi bjuder på lussekatter, glögg och pepparkakor, 
vilket bifölls. I övrigt priser i form av ostar som traditionen har varit i alla år. Mikael A tog på sig att köpa 
in fika och ostar. 


§8 Information om nybörjarkursen 


Henrik informerade om att nybörjarkursen riktad emot äldre hade kommit igång, men intresset hittills är 
mindre än väntat, vi har två personer i kursen just nu, Olof och Bo, den senare har dock varit aktiv 
medlem för länge sedan. (Bo Petersson var medlem mellan 1992 – 2007 med högsta LASK-rating 1615 
1996.)  


Det var sagt att kursen skulle vara 5 gånger men det blir nog några till gånger eventuellt. Troligen 
kommer den att återkomma nästa år också. 


§9 Gula Grillen 


Vid årets inledande information framgick det inte klart vilka förutsättningar som gällde, framförallt hade 
vi inte fått information om att vår medverkan skulle vara ideell utan ersättning. Nu fick vi ju dock 
sponsring med 4 000 kr som tack för vår medverkan efter att Henrik skickat en faktura på 
fjolårsbeloppet som tillbakavisades. Vi bestämde att Mikael A och Henrik kommer att medverka på 
nästa introduktionsmöte om projektet återkommer till våren igen. Men om ingen ersättning utgår 
kommer vi troligen inte att medverka i Gula grillen 2024. Vi tror också på att det vore bättre för Gula 
Grillen-projektet med färre tillfällen men med fler föreningar på plats samtidigt.  


§10 Sponsorer, aktiviteter för våra sponsorer? 


Vi tog upp frågan om vad som skulle kunna göras för att ge tillbaka något till våra sponsorer. Henrik 
förslog att man kunde t ex spela ”chock” (Wikipedias förklaring: Chock är en variant av schack avsedd för 
fyra personer, där två tvåmannalag spelar två schackpartier samtidigt på två schackbräden. En spelare är 
vit och en är svart. När den ene spelaren i laget slår en pjäs för sin motståndare lämnar spelaren pjäsen 
till sin kamrat som får sätta in den som sin pjäs i sitt parti (med vissa förbehåll) och därigenom ändras ju 
förutsättningarna i det partiet på ett mera slumpartat sätt. När någon av lagspelarna har satt sin 
motståndare matt har laget vunnit.)  Eller någon annan lättsam turnering eller problemlösning på olika 







stationer kan vara exempel på sådant som en sponsor skulle uppskatta. Till det skulle NSS kunna bjuda 
på mat eller lättare förtäring. Vi kan undersöka om det finns intresse för något sådant bland 
sponsorerna. Mikael A och Henrik planerar vidare på aktiviteter som kan vara lämpliga. Henrik tror att 
det är lättare att hitta sponsorer på våren, då har man inte förbrukat sin budget för sponsring som man 
kanske har gjort i slutet av året.   


§11 SM i Växjö 


Diskuterades om NSS ska sponsra NSSare som vill delta i SM i Växjö 2024. Mötet var för att vi ska göra 
detta. Dock anser mötet att resor och hotell inte ska bekostas av NSS.  Startavgiften kommer troligen att 
vara cirka 300 – 400 kr för seniorer och ungefär hälften för juniorer. Turneringen går mitt i sommaren 
och vi kan nog inte förvänta oss att mer än kanske tio personer deltar, högt räknat. Vi hinner ta upp 
frågan på årsmötet så tar vi ett beslut där.  


Ett förslag kom upp att vi i så fall även kan låta trycka upp varsin T-shirt till deltagarna där det framgår 
vilken klubb dom representerar (NSS förstås) och där det framgår att de deltar i SM-veckan 2024. 
Sponsorer kan få möjlighet att betala en slant för att få sitt namn på T-shirten så kanske det inte kostar 
något för klubben. Johnny får förbereda sin son Christian på att få sälja dessa T-shirt med tryck. Christian 
har lämnat en mycket fördelaktig offert till Henrik och kan leverera tryckta tröjor för cirka 100 kr/st.  


§12 RF SISU Småland och Nybro Kommun 


RF SISU Småland stödjer föreningar i deras verksamhet med bidrag till utbildningar. NSS är registrerade 
och mötet valde Henrik som vår kontaktperson vid ansökningar från dem. Kanske kan vi få RF SISU 
Småland att besöka oss och se vår verksamhet – det skulle öka våra chanser att få bidrag till olika 
utbildningsprojekt. Kanske kan vi hyra in någon som håller utbildning om spelöppningar eller föreläser 
och visar egna exempel på taktik och offer mm…  


Johnny kontaktar Franko och kollar om han i så fall kunde tänka sig att hålla någon 
utbildning/analyskväll med oss. Han har ju gjort det tidigare när vi själva bekostade detta. 


 §13 Registerutdrag 


Ordföranden Mikael tog upp frågan om att vi bör förnya våra registerutdrag Utdrag ur Polisens 
belastningsregister) i enlighet med Sveriges Schackförbunds ställningstagande  Information till klubbar 
och distrikt inom Sveriges Schackförbund angående utdrag ur belastningsregistret hos Polisen - Sveriges 
Schackförbund bör ett sådant tas fram av den enskilde ledaren och visas upp för ansvarig i NSS styrelse, 
dvs i vårt fall ordföranden (Mikael A). Detta ska ske med en viss regelbundenhet, i vart fall vart femte år. 
Så i januari ska vi i styrelsen samt övriga som hjälper till som ledare kunna visa upp ett sådant intyg för 
honom. Länk till ansökan: https://polisen.se/tjanster-tillstand/belastningsregistret/ovrigt-arbete-och-
kontakt-med-barn/  


§12 Nästa möte 


Om inget föranleder något annat så bestämdes nästa styrelsemöte till Jutegården måndagen den 22 
januari 2024 kl 19.00. Mikael A sänder kallelse och dagordning i god tid innan, som vanligt.  


§13 Övriga frågor 


Henrik anförde att skåpet börjar bli trångt. Vi behöver rensa ut analoga klockor och gamla spel/brädor 
som inte används liksom porslin och vattenkokare som inte heller används numera. Bestämdes att 
Johnny vid tillfälle tar hem en del sådant och tillför loppisverksamheten. 


Vintertidsturneringen, Henrik missade att ta betalt för tre juniorer (50 kr/st). Han erbjöd sig att själv stå 
för denna summa men mötet beslutade att låta det vara som det är. Roligt att tre juniorer deltog, vi får 
se det som positivt, att betalningen missades är en världslig sak som vi kan leva med. 


Henrik ville föra till protokollet att Sportringen har sponsrat med väskor och vattenflaskor mm. 
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Mikael ställde frågan om vi informerade våra medlemmar dåligt. Han hade fått ett klagomål från en 
medlem och undrade om vi borde informera bättre.  


Johnny kommenterade med att vi ju har vår utmärkta hemsida www.nybroschack.se och att vi ju går ut 
med kallelser via mail inför schackronder i Småländskan. Inför den första ronden informerades alla 
medlemmar om varför vi inte spelar i Allsvenska serien i år, kallelser till olika interna tävlingar brukar 
mailas ut liksom juniorerna som blir väl informerade om olika ungdomstävlingar. Så rent allmänt kan vi 
nog inte säga att vi informerar för lite. Sen är det ju några medlemmar som förmodligen inte har 
internet och där får vi nog ta till oss att vi måste skicka brev till dem oftare, det är ju inte många som 
saknar internet så kostnaden för det är ju försumbar. 


§14 Mötets avslutande 


 Ordföranden Mikael Alriksson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 


NYBRO SCHACKSÄLLSKAP 2023-11-13 
Vid datorn    (Underskrifter sker via dator/mobil med hjälp av bankID) 


 


Johnny Williamsson, sekreterare 


 


Justeras   


 


 


 


Mikael Alriksson    Henrik Carlsson 
  
 



http://www.nybroschack.se/
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